



## Protokoll styrelsemöte- Skövde IBF

Datum: 2023-09-11

Tid och plats: 18.00-22:15 Samlingsalen Kavelbro Arena

**Närvarande** Nicole de Jongh (via Teams), Paula Bäckman, Marie Forsberg Borelind, Helena Isacson, Daniel Thyni och Lars Ericsson.

### §1. Mötets öppnades av ordföranden Paula B.

### §2. Val av sekreterare

Lars Ericsson valdes till sekreterare och till justerare valdes Daniel Thyni

### §3. Dagordningen –

Mötet godkände dagordningen

Informations-, diskussions- och beslutsärenden

### §4. Volvodagen.

**Mötet beslutade** att de ungdomar (6st) som jobbade på Volvodagen får ett presentkort på 200:- var.

### §5. Info från Kick-off och actions.

Ett mycket uppskattat och intressant evenemang som kommer att generera uppföljningar och fler aktiviteter. Annan info om vad som händer och behöver hända i klubben framåt, framför allt olika poster som behöver tillsättas i närtid, bla. domaransvarig. Det finns ev några kandidater.

**Beslut:** Mikael Magnusson kontaktas av Paula B.

### §6. Träningschema med mera.

Förslag finns att slå ihop P12 och P13 vilket gör att P11 och P12/P13 är lika stora grupper.

**Mötet beslutade** att lagen slås ihop från och med vecka 40.

**Mötet beslutade** fastställa förslaget till träningstider som föreslogs av Daniel Thyni.

Detta presenteras för tränarna den 12/9.

## §7. Administration

Förslag finns på att köpa hjälp på timme med till exempel bokningar och annat i IBIS, fakturering, administration för sponsring eller liknande. **Mötet beslutade** att Paula B forskar lite runt vilka möjligheter finns att köpa hjälp.

## §8. Sibben Cup

Marie informerade att arbetet med cupen är i full gång och sanktionsansökan är inskickad. Hallar och boende är bokade.

Cupledningen ska försöka vara med på alla föräldramöten för att säkerställa att informationen om cupen kommer ut ordentligt.

Vi måste få bättre koll på våra sponsorer och deras avtal inför cupen.

**Mötet beslutade** att ingen arvodering av cupledningen utgår. Vi är principiellt en ideell förening som bygger på ideellt arbete utan arvoderingar, undantaget tränarna för seniorlagen.

**Mötet beslutade** att innebandyskolan har 3 gånger på sig att testa träningar vilket innebär att de har till november på sig att ta reda på om barnen vill fortsätta. Då är det för sent att planera in arbetspass. Däremot ska de få uppdrag som inte är kritiska för cupens genomförande utan som en introduktion i hur det är att arbeta med cupen.

Vi måste uppgradera säkerheten i kommande cup på grund av läget i omvärlden. Vilka åtgärder som behöver genomföras får utredas i samråd med kunniga inom säkerhetstänk. En nyhet läggs upp på Laget.se och sociala medier för att påminna om vad som behövs för att Sibben Cup ska kunna genomföras på ett smidigt och effektivt sätt.

## §9. Lagens uppgifter

Föräldrar ska delta i lagets arbete med det som åläggs laget gällande matcher och övriga aktiviteter. Se matris "Evenemang-med-ansvariga".

Paula finslipar på matrisen och även röda tråden.



### **§10 Idrottsrabatten**

Idrottsrabatten är under tryckning och kommer att levereras under september. Lars E håller koll på leveransen.

### **§11 Sponsoravtal**

Paula laddar upp våra sponsoravtal på den gemensamma ytan.

### **§12 Utskick till samtliga barn födda 2017?**

Går det att genomföra ett utskick till samtliga barn i kommunen födda 2017? Hur få adresser och genomföra enligt GDPR? Frågan kvarstår.

### **§13 Möte samsyn 2/10**

**Mötet beslutade** att Helena I går till detta möte.

### **§14 Arrangemang dam/herr dag den 2/11 kl 10-12**

**Mötet beslutade** att Helena I bokar hallen.

### **§15 Div 4**

Jonas Wibjörk har för avsikt att sluta om tränare. Detta kom som en total överraskning för styrelsen som verkar vara de sista som fick nyheten.

**Mötet gav** Paula B i uppdrag att prata med Mattias Strand om hur vi ska hantera detta.

### **§16 Lagaktivitet Dam A**

Dam A önskar pengar för en lagaktivitet. Det finns inte specifikt budgeterat för Dam A utan för alla damlagen..

### **§17. Spelaravtal Dam**

Vi ska försöka likställa avtalen mellan Dam A och Herr A med undantag för minderåriga. Ett förslag på utvecklingskontrakt bör tas fram.

Beslut tas vid nästa möte.



### §18. Nästa möte

De två nästföljande mötena hålls via Teams tisdagen den 19/9 kl 18:00 och torsdagen den 5/10 kl 18:00.

### §19. Dispens flickor 08

En dispensansökan skickas in för Irma Hjalmarsson, Elsa Hendén och Emma Wallenius för att de ska få spela i Dam A.

### §20. Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse.

Paula Bäckman  
Ordförande

Lars Ericsson  
Sekreterare

Daniel Thyni  
Justerare